



Protokoll Styrelsemöte 2017-01-11 på Furuskans

Närvarande:

Roger Arvidsson, Dennis Andersson, Charlotte Lindahl, Mona Henriksson, Andreas Andersson, Elin Stark, Helena Dahlstedt, Ingela Jonsson, Lena Sandberg-Johansson, Olivia Andersson

§1 Mötets öppnande

Mötet öppnades av ordförande Roger Arvidsson som hälsade alla välkomna.

§2 Val av Sekreterare

Mona Henriksson valdes till sekreterare.

§3 Val av person att justera protokollet

Roger Arvidsson och Mona Henriksson valdes till justerare.

§4 Godkännande av dagordning

Dagordningen upplästes och godkändes.

§5 Föregående protokoll

Föregående protokoll upplästes och godkändes.

§6 Fotbollssektionen

Herrlaget har varit och spelat en cup i Ljungby där de kom till kvartsfinal men förlorade den mot Torpa. Laget har tappat två spelare men har istället fått tre nya spelare som även har varit med på testmatch innan jul. De ska vara med på Delaryd cup i februari. De ska spela flera träningsmatcher som redan är inbokade. De ska även göra någon lagresa med olika

lagaktiviteter. De vill lägga till i budgeten för någon bilsersättning till eftersom det är fler Växjöspelare.

Damlaget har varit i Tingsryd och spelat Tomtecupen där de kom till final som de tyvärr förlorade. De tyckte budgetförslaget var ok. De ska iväg till Halmstad på någon lagaktivitet med bl a gladiatorkamp. De ska också vara med i Delaryd cup i februari. De har kommit igång med flera träningar bl a i samarbete med Skatelövs GF. De står för instruktör och IFK står för hallhyran.

§7 Ungdomssektionen

Ungdomssektionen har haft möte där man ska gick igenom vad som behöver göras och vem som ska ansvara för de olika uppgifterna. Man har börjat planera för en inskrivningsdag den 26/2 februari mellan 9-12 och även den årliga domarutbildningen som Helena och Fia ska titta på. Fotbollens dag kommer att bestå av en egen grupp. Fotograferingen kommer att vara två kvällar i Maj. När det gäller föreningskläder kommer utbudet att smalnas ner så att föreningen blir så likvärdig som möjligt i alla lag.

Laganmälan

Samuel Johansson och Martin kommer att vara tränare för P18 herr som ett kombolag med förhoppnings fler olika föreningar. De tillfrågade är Vislanda, Liatorp och Alvesta. SKK Södra Kronoberg

Peter Johansson och Martin kommer att vara tränare för F16 dam.

Dessa lag kommer även att ligga under fotbollssektionen.

Johnny Berggren och Patrik Sjöblom och ev Krister Henriksson som hjälptränare kommer att vara tränare för p01-02.kombo med Liatorp 11 manna lag

Roger Arvidsson och Markus Nilsson kommer att vara tränare för p-03. 9 Manna lag

Dennis Andersson, Freddy Ohlsson, Christoffer Carlsson och Kenny Lindgard är tränare för p-04. (9- manna lag)

Christian Bengtsson, Linus Karlsson och Axel Raab-Obermayer tränare för p06. (7-manna)

F04 kombo med Vislanda My och Lotta är ledare (9- manna)

F05-06 kombo med Vislanda Anneli och Jim (7- manna)

F 07 kombo med Vislanda Andreas och Magnus Persson.(7- Manna)

Det kommer att vara Poolspel med de yngre lagen.

§8 Bingosektionen

Eftersom det fattas folk som kan ropa nummerna då Ulrika och Inger har aviserat att sommaren 2016 var deras sista så har kampen fortsatt med att leta efter nya ropare . Vi har en del namn som vi får kalla till möte i mars månad.

§9 Vaktmästeri

Vi har gjort en större parkering.

Vi ska ge Per Johansson Ljusel att titta över hur vi är uppsäkrade, tydligen ligger vi ganska högt idag.

Kommunen gick med på att sponsra 25 000 till vår nya bevattningsanläggning på den stora planen. Vi ska även söka mer pengar av Sparbanken Eken.

§10 Föreningens Ekonomi

Charlotte har mailat ut information. Vi gick igenom alla olika sektioner. Damlaget ok, Herrlaget fick godkänt på utökandet av reseersättningen på budgeten.

De nya lagen P18 herr och F16 Dam fick 10 000 per lag.

Avtal ska skrivas med alla nya tränare.

Vi pratade en del om sponsring, vilka olika alternativ som finns.

P18 herr och något ungdomslag behöver nytt ställ.

Till budgeten fastställdes de olika beloppen för varje sektion till Plansektionen 51 500 kr, damlaget 107 800 kr, herrlaget 149 000 kr därav är 15 000 öronmärkta för matchställ och ungdomssektionen 138 000 kr

§11 Övriga frågor

Vi tar bort Lila lagets träningar på lördagar då det inte kom något folk.

Vi ska kolla upp duscharnas munstycken som inte fungerar.

§12 mötets avslutande

Nästa möte är den 8/3 kl 18:00 på Furuskans

Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat.

.....
Vid protokollet Mona Henriksson

.....
Justerare Roger Arvidsson